
zAptsNtK 9. sEJE svETA zAVoDA oS cnvt

eas: 4. 3.2024,16.30 - 18.30

Kraj: udilnica Stevilka 103 Osnovne Sole Grm

Prisotni: Melita Blatnik, Anton Dragan, Nata5a Filip, Mirjana Martinovid, Miha Vrbinc,,Vesna
Zobari6, Zdenka Mahnid (ravnateljica), Matej PovZ (pomodnik ravnateljice) in lrlarjanca
Petrindid (radunovodja).

Opravideno odsotni: Miran Hudoklin, Marko Zupandi6 : i

Dnevni red:
1. Ugotovitev prisotnosti in sklepdnosti
2. Pregled realizacije sklepov in potrditev zapisnika
3, Obravnava sprememb Pravil Solskega reda
4. Pregled uresnidevanja prednostnih nalog
5. Obravnava in sprejem Letnega porodila zaleto2023
6. Obravnavei in sprejem Kadrovskega nadrla in Finandnega nadrta zaleto2024

' 7. Ocena delovne uspe5nosti ravnateljice
8. Razno 

:

K1
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI IN SKLEPENOSTI
Predsednica sveta zavoda je vse prisotne lepo pozdravila in ugotovila, da je svet zavoda
sklepden.

K2
PREGLED REALIZACIJE SKLEPOV IN POTRDITEV ZAPISNIKA
Predsednica sveta zavoda je pregledala vse sklepe 8. seje. Prisotni dlani so potrdili zapisnik
in sklepe 8. seje" Na dnevni red ni bilo pripomb.

K3
OBRAVNAVA SPREMEMB PRAVIL SOLSKEGA REDA
Spremembe Pravil Solskega reda OS Grm, ki so v skladu in priporodili Ministrstva za Solstvo
in Sport, je predstavila Vesna zobari6, vodja tima zavzgojno delovanje.
lzpostavljeno je bilo pogosto unidevanje Solskega inventarja in objekta in veliko Stevilo
nenadzorovanih vstopov v prostore Sole v popoldanskem 6asu, ko prostore Sole uporabljajo
zunanji najemniki. Z dogajanjije seznanjena Policijska uprava Novo mesto.

SKLEP 1

Zaradi pogostega unidevanja Solskega inventarja in objekta in nenadzorovanih vstopov
v popoldanskem 6asu v prostore Sole, se po5lje dopis Mestni obdini Novo mesto,
Krajevni skupnosti Kandija - Grm, Policijski upravi Novo mesto in Medobdinskemu
inSpektoratu in redarstvu Mestne obdine Novo mesto.

SKLEP 2
Glani sveta Sole so se seznanili s spremembami Pravil Solskega reda in jih soglasno
spreieli.



K4
|pREGLED uREsruteevANJA pREDNosrNtH NALoc

Pregled uresnidevanja prednostnih nalog sta podali ravnateljica in pomodnik ravnateljice.
Celoten pregled je zajet v Letnem porodilu za Solsko leto 202312024.

i Dodatnih komentarjev in pripomb ni bilo.

SKLEP 3
dlani sveta zavoda so se seznanili z uresnidevanjem prednostnih nalog.

K5
OBRAVNAVA IN SPREJEM LETNEGA POROEILA ZALETO 2023
Letno porodilo zaleto 2023 sta predstavili ravnateljica in radunovodja (PRILOGA).
l-etno porodilo je predsednica sveta zavoda podala na razpravo.

SKLEP 4
Clani sveta zavoda so se seznanili z Letnim porodilom za ieto 2023 in sprejeli Letno
poro6ilo za leto 2023.

Dodatnih vpra5anj in predlogov ni bilo.

K6
OBRAVNAVA IN SPREJEM KADROVSKEGA NAERTA IN FINANENEGA NAERTA ZA LETO
2024

'Ravnateljica je predstavila Kadrovski nadrl za leto 2024 (PRILOGA).

I 
Ralulovodkinja je predstavila Finandni nadrt za leto 2024 (PRILOGA).

Anton Dragan je vpra5al, ali smo seznanjeni, da ne bo ved podalj5anega bivanja in kak5na je
demografska slika otrok. Gospa ravnateljica je povedala, da se podalj5ano bivanje res ukinja,
uvedel se bo raz5irjen program, Glede demografske slike otrok je povedala, da je trenutno vpis
otrok obvladljiv, se bo pa 6ez tri do Stiri leta vpis otrok pove6al in bo prostorska stiska velika.
Dodala je 5e, da smo trenutno kadrovsko in prostorsko pokriti.

Predsddnica sveta zavoda je podala Kadrovski na6rt in Finandni na6rt" za leto 2024 na
razoravo.

SKLEP 6
Clani sveta zavoda so se seznanili in obravnavali Kadrovski nadrt in Finandni nadrt za
leto 2024 in sprejeli Kadrovski nadrt in Finandni na6rt za leto 2024.

K7
. OCENA DELOVNE USPESNOSTI RAVNATELJICE

Ugotavljanje delovne uspe5nosti ravnateljice se ugotavlja za 6as od 1 . 1 .2023 do 31 .

Gospa ravnateljica, pomo6nik ravnateljice in radunovodja so pred glasovanjem
prostor.
Po kondanem glasovanju je predsednica zavoda ravnateljici predstavila oceno
uspeSnosti.

SKLEP 7
Ravnateljici se na podlagi poslovnega porodila in doseZenih 100 o/o vrednosti meril za
ugotavljanje delovne uspe5nosti nameni 5 % letnih sredstev za osnovne pla6e
ravnateljev

12.2023.

zapustili

delovne

Predsednica zavoda je ravnateljici destitala za dobro opravljeno delo.



Gospa ravnateljica se je zahvalila za zaupanje.

K8'
RAZNO
Gospa ravnateljica je predstavila nadrte dela ob Solskem igri5du, kjer se bo v sedanji
enosmerni ulici na Trdinovi ulici delala kolesarska steza. Zato MO NM Zeli odvzeti del
zemljiSda, kjer je Solsko igri56e in zelene povr5ine, kijih uporabljamo za pouk na prostem.
Glani sveta zavoda so bili soglasni, da poseganja v zemlji5de Solskega igri5da in zelenih
povr5in pri projektiranju cesti5da ne dovolijo. Vsem svetnikom, Zupanu in odboru za drulbene
dejavnosti bodo poslali dopis v zvezi s to problematiko.

Predsednica sveta Sole se je zahvalila za sodelovanje.

Seja je bila zakljudena ob 18.30.

Predsednica sveta zavoda
Melita Blatni Utr"

J

lwrU

Z zapisnikom seznanjena ravnateljica Zdenka Mahnid

Novo mesto.8.3.2024

Zapisala
Ur5ka Hutar, tajnica


